
 

 
WYKAZ INTERPELACJI / ZAPYTAŃ / WNIOSKÓW 

złożonych podczas sesji Rady Miejskiej w Kunowie w dniu 25.08.2016 

 

 

 

Lp. 

Interpelujący/ 

pytający/ 

wnioskujący 

Temat zgłoszonej interpelacji/ 

zapytania/wniosku 

Data 

złożenia 

interpelacj

i/ 

zapytania/ 

wniosku 

Data odpowiedzi na 

interpelację/ 

zapytanie/ 

wniosek 

i przewidywany 

termin realizacji 

zadania 

 

 

Krótka treść udzielonej odpowiedzi 

1. Szymon Pająk Przewodniczący Rady Miejskiej wnioskował: 

1. Odnowienie pasów na przejściu dla pieszych                 

ul. Warszawska.  

2. Nawiezienie ziemi w okolicach  

przepompowni.  

25.08.2016r.  Ad.1  O odnowienie oznakowania poziomego Urząd zwrócił się 

do zarządcy drogi tj. Starostwa Powiatowego w Ostrowcu 

Świetokrzyskim. Zadanie zostało wykonane. 

Ad.2  Zadanie zostanie wykonane przez ZGKM, w miarę 

posiadanych środków we wrześniu. 

  

2. Marek Mikos  Radny wnioskował: 

1. Wymianę uszkodzonego lustra                                

w miejscowości Boksycka – Rudka Zakolejna.             

2. Czyszczenie kratek  ściekowych oraz 

chodnika w miejscowości Rudka Stara.  

25.08.2016r.  Ad.1  W lipcu zamówiono lustro, po dostawie będzie 

zamontowane. 

Ad.2   Zadanie zostanie wykonane przez ZGKM,                         

w ramach posiadanych środków we wrześniu. 

  

3. Renata Ćwiklińska  Radna wnioskowała: 

1. Wyłapanie  psów, które stanowią zagrożenie 

dla mieszkańców Bukowia Środkowego.  

2. Podanie informacji dot. zakresu 

wykorzystanego funduszu sołeckiego                      

dla Sołectwa Udziców Dolny. 

25.08.2016r.   Ad. 1  Pracownik urzędu przyjął zgłoszenie o konieczności 

wyłapywania psów. 

Ad.2   Zakres remontu drogi w Udzicowie z funduszu sołeckiego  

na 2016r. – zostanie ustalony z sołtysem. 

  

4. Ryszard Gawlik 

 

Radny zapytał o termin realizacji  inwestycji:  

drogi ul. Modrzewiowej oraz drogi łączącej 

dwie miejscowości Wymysłów z Boksyką.  

 

25.08.2016r.  Inwestycja dot. drogi ul. Modrzewiowa jest w trakcie realizacji, 

trwają prace geodezyjne.  

Urząd otrzyma pierwsze opracowanie geodezyjne dot. regulacji 

pasa drogi dla Boksycki we wrześniu,  

drugie opracowanie geodezyjne dot. regulacji pasa drogi                    

w Wymysłowie – 31.10.2016r. 

  

5.  Zofia Farys Radna wnioskowała:                                             

1. Przyśpieszenie prac nad uregulowaniem pasa 

drogowego w obrębie drogi w miejscowości 

Podlesie, 

2. Remont drogi (umownej/granicznej) łączącej 

dwie miejscowości – Kurzacze z Miłkowską                              

Karczmą.   

25.08.2016r.   Ad.1  Pas drogowy drogi publicznej gminnej w msc. Miłkowska 

Karczma – tzw. Podlesie jest uregulowany, oprócz początkowego 

odcinka nie mającego wymaganej szerokości 10 m, co 

spowodowało odmowę wydania pozwolenia na budowę drogi.    

Po uzgodnieniach z instytucjami nadrzędnymi, Gmina podejmie 

wskazane przez nich działania niezbędne do realizacji zadania. 

Ad.2  ZGKM w ramach posiadanych środków wykona remont 

  



drogi we wrześniu. 

 

 

6. 

 

 

 

Mirosław Dzik 

 

 

 

Radny wnioskował: 

1. Naprawę drogi przy ul.Warszawskiej                        

2. Zamontowanie lampy oświetleniowej przy 

wejściu do Ośrodka Zdrowia - ul. Fabryczna. 

 

 

  

25.08.2016r. 

  

 

 

Ad.1  Gmina posiada zgodę SP Wydziału Dróg na regulacje 

studzienek kanalizacyjnych, trwają uzgodnienia dotyczące 

wykonania robót regulacyjnych. 

Ad.2  Słup na którym proponowane jest dowieszenie lampy jest 

w bardzo złym stanie technicznym, wystąpiono do firmy 

wykonującej konserwacje o wycene ustawienia nowego słupa. 

Realizacja do końca listopada br. 

  

7. Henryk Jabłoński Sołtys wnioskował: 

1.  Wysypanie żwiru na terenie ruin walcowni  

w Nietulisku Dużym.                                                       

2. Remont cząstkowy drogi przy sklepie.                         

25.08.2016r.   Ad.1  zadanie zrealizowane. 

Ad.2  ZGKM wykona pracę w miarę posiadanych środków. 

  

8. Barbara Domagała Radna wnioskowała o interwencję w starostwie 

w sprawie poprawy stanu dróg powiatowych    

na terenie gminy. 

25.08.2016r. 

 

 Wniosek został przyjęty i kolejny raz przekazany do powiatu.   

9. Stanisław Pożoga Radny wnioskował o interwencję w sprawie 

wykaszanie traw na prywatnym terenie                     

ul. Langiewicza. 

25.08.2016r. 

 

 

 Interpelacja dot. wykaszania została przekazana   właścicielowi 

działki. 

  

10. Józef Powrózek Sołtys wnioskował o odkrzaczenie drogi 

powiatowej w Biechowie. 

25.08.2016r. 

 

 ZGKM wykona pracę w miarę posiadanych środków. 

11. Jan Wesołowski  Przewodniczący Rady Sołeckiej wnioskował                

o połączenie drogi powiatowej w granicy gmin 

Bodzechów – Kunów. 

25.08.2016r. 

 

 

 Informacja przekazana do powiatu. 

 

 


